CLACPACK®

LA FIXATION DURABLE

. Facile
. Solide

« Réutilisable
. Efficace

CLACPACK®, cest la solution pour lester efficacement et durablement Ia
bache. Composé d'une partie en plastique dure dans laquelle vient se clipper une
partie en plastique souple, cette fixation permet de ne pas trouer la bache. |l

faut positionner un CLACPACK tous les metres avec un maximum de 8 kg cela
permet a la bache d'étre constamment tendue.
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ETAPES DE FIXATION D’UN CLACPACK® SUR LA TOILE SUBTEX®

4 B 6

. Un kit de 40 CLACPACK®/ bache est nécessaire

. Fixer un CLACPACK?® tous les Tm environ avec un poids de 7-8kg
idéalement un SILOBAG 27x70cm

. Le poids ne doit pas toucher le sol pour maintenir la bache en
tension

. Partie rigide du CLACPACK?® sous la bache, la partie “souple”
a I'extérieur

. Les plaques souples sont disponibles indépendamment de
la partie rigide. En cas de nécessité ou de perte
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CLACPACK®

SUSTAINABLE FIXATION

. Easy to use
. Strong

. Reusable

. Functional

CLACPACK® is an innovative solution to ballast efficiently and sustainably
the tarpaulin. It is made of a strong plastic, which is clipped to a flexible plastic,
and this kind of fixation aveid drilling the tarp. Each CLACPACK® needs to be fix

every meter with a maximum weight of 8 kg so that the tarpaulin is constantly
stretched.
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STEPS FOR FIXING CLACPACK® ON A SUBTEX® FABRIC

4 B 6

. A kit of 40 CLACPACK?® is needed for a tarpaulin

. Fix a CLACPACK® every meter with a weight of approximately
7-8 kg, using ideally a SILOBAG of 27x70cm

. The weight must not touch the ground to maintain the tarp in
place and fully tensioned

. The rough side of CLACPACK® must face in and the smooth side
must face out

. The flexible plastic can be sold separately in case of special need
or any lost
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